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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"2006 óta milyen előrehaladást tett a kormány annak érdekében, hogy a K+F ráfordításo k
közelítsenek az uniós átlaghoz?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Molnár Károly kutatás-fejlesztésért felel ős tárca nélküli miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MSZP ígéretei között szerepelt a következő :

„Arra törekszünk, hogy a K + F ráfordítások részesedése a nemzeti össztermékb ől
közelítsen az európai uniós tagországok átlagához. ”

1. Mennyi most az uniós országok átlaga ?

2. 2006 óta milyen előrehaladást tett a kormány a célkitűzés teljesítésében?

3. Milyen további tervei vannak a célkitűzés teljesítésére ?

4. Az Unió célul tűzte ki a tagállamok elé a ráfordítás további növelését . Azt milyen
határidőre kívánja a kormány teljesíteni, és ennek érdekében milyen lépéseket tesz ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Révész Máriusz
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